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OKRM/49/2023/Z/23 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

 

Z Á P I S  

ze 3. jednání sociální komise rady města konaného dne 16.03.2023 

Přítomni: Mgr. Miroslav Bína, MBA, Mgr. Markéta Elich, Ph.D., Jaromír Frank, Bc. Jan Hošek, 

Vladimíra Hrušková, Mgr. Jana Kilbergerová, Bc. Kamil Podzimek, Mgr. Radka 

Šulistová, Ph.D.  

Omluveni: Pavla Heyduková, doc. Ing. Lucie Kozlová, Ph.D., Alice Stierandová 

 

Jednání proběhlo v kombinované formě – 1 člen byl připojen on-line a 7 jich bylo přítomno fyzicky.   

Jednání zahájil a řídil předseda komise Kamil Podzimek. Na úvod přednesl upravený návrh programu, 

který byl členům komise avizován elektronicky a dotázal se, zdali s ním všichni souhlasí či mají návrhy 

na jeho doplnění. Navrhovaný program byl schválen.  

 

Průběh jednání: 

1. Dotační portál statutárního města České Budějovice 

Š. Kovárnová představila všem přítomným aplikaci Dotační portál statutárního města České 

Budějovice. Ukázala, kde se hodnotí a jak vypadá hodnotící protokol (nastaven dle hodnotících kritérií 

v pravidlech dotačního programu). Požádala všechny přítomné, aby v případě, kdy nebudou moci 

přijaté žádosti v aplikaci hodnotit, dali včas vědět (z důvodu technického zpracování zadaného 

hodnocení). Novým členům komise byly z aplikace zaslány přihlašovací údaje. Pro ostatní členy platí 

přihlašovací údaje z minulého období. Všichni členové prověří svoje přístupy a v případě problémů se 

obrátí na Š. K. 

Přístup do aplikace: https://dotace.c-budejovice.cz  

Š. Kovárnová zašle členům hodnotící komise podklady ve formě xls. tabulky (seznam přijatých žádostí, 

požadavek na dotaci, celkové náklady, bodové hodnocení administrátora) a doporučuje tuto tabulku 

použít jako podklad pro hodnocení (zapsat si do ní své bodové hodnocení i návrh dotace). Zároveň 

s tabulkou zašle i časový harmonogram pro zpracování hodnocení. Výzva pro podávání žádostí do 

všech opatření byla ukončena 12.3.2023 a celkem bylo přijato 91 žádostí. Všechny prošly formálním 

hodnocením a byly zaevidované. 

Mgr. Elich doporučuje, aby bodové hodnocení (především hodnocení potřebnosti) bylo max. 

objektivní a členové využili celou škálu hodnocení a nestávalo se pak, že všechny služby budou mít 

téměř identické hodnocení potřebnosti.  

Bc. Podzimek doporučuje sledovat Sociální portál Jihočeského kraje, kde jsou uvedeny již poskytnuté 

dotační prostředky poskytovatelům sociálních služeb a jiné potřebné informace. 

Odkaz: https://socialniportal.kraj-jihocesky.cz  

 

https://dotace.c-budejovice.cz/
https://socialniportal.kraj-jihocesky.cz/
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2. Informovanost o sociální oblasti – možnosti 

Bod uvedl Bc. Podzimek a předal slovo Š. Kovárnové. Ta upozornila na to, že nelze všechny cílové 

skupiny informovat jednotným způsobem (každý neumí pracovat např. s různými aplikacemi), 

informovala o brožurce Průvodce sociální oblastí města České Budějovice (aktuálně není pro rok 

2023, zvažuje se změna konceptu) a o spolupráci s Pardubickou univerzitou, která spravuje aplikaci 

Sociální pracovník v mobilu. Tato spolupráce byla navázaná v loňském roce, proběhla jednání o 

možnostech této spolupráce, která se řešila i v rámci pracovních skupin plánování sociálních služeb. 

V současné době se čeká na výsledek předložené žádosti o dotaci do Technologické agentury ČR o 

inovaci této aplikace (žadatel je Pardubická univerzita). Následně se bude jednat o dalších společných 

postupech. Aplikace by měla být i ve webové verzi. 

Další možnosti zajištění informovanosti je zřízení místní „telefonické info linky“. Otázkou je, kdo by 

tuto linku provozoval a zdali by mohla být mezi poskytovateli i sdílená (o zajištění provozu by se 

staralo více poskytovatelů, případně ve spolupráci s městem??).  Zřízení této linky může být tématem 

pro jednání pracovní skupiny R-PSS. 

 

3. Diskuze a různé 

Přítomní členové byli informováni o odkupu objektu v centru sídliště Vltava, ve které je zázemí pro 

terénní sociální práci Salesiánského střediska mládeže – DDM České Budějovice. Díky odkupu od 

minulého majitele může být tato činnost i nadále zachována. 

 

V Českých Budějovicích dne 16. 3. 2023 

Zapsala: Mgr. Šárka Kovárnová, sekretářka komise 

Ověřila: Mgr. Radka Šulistová, Ph.D. 

Bc. Kamil Podzimek 

předseda komise 

 


